
Arvoisa aluevaltuusto,

Suomessa nuoret voivat huonosti ja se näkyy meillä täällä Etelä-Savossa vahvasti tällä
hetkellä.

Olemme nuorisovaltuustossa huolissamme meidän Etelä-Savon nuorista. Nuoret ovat
ilmaisseet huolensa meidän hyvinvointialueen mielenterveyspalveluiden tilanteesta.

Nuoret eivät jokaisessa kunnassa pääse mielenterveyspalveluiden äärelle ja nuoret joutuvat
odottamaan liian pitkään hoitoon pääsyä.

Nykyisin uutisoidaan nuorten jaksamisesta sekä muista mielenterveysongelmista.
Hyvinvointialueiden tehtävä olisi tarttua niihin mahdollisemman nopeasti, että jokaisessa
kunnassa olisi nuoren mahdollista päästä hoitoon.

Palveluiden huonontuminen näkyy jo esimerkiksi Savonlinnassa, jossa moni nuori ei ole
päässyt hoidon piiriin tarpeeksi nopeasti.

Etelä-Savon nuorisovaltuusto esittää aluevaltuustolle, että se kehittäisi konkreettisen
suunnitelman joka kehittäisi Etelä-Savon hyvinvointialueen nuorten mielenterveyspalveluita
sellaiseksi, että palvelut olisivat tehokkaita sekä palveluiden ääreen pääsisi matalalla
kynnyksellä nopeasti.

Saara Laukkanen
nuorisovaltuuston pj.


